
 
 

 

Referat af Generalforsamling i  Haderslev Lærerkreds, 2022 
 

Pkt 1: 

Valg af dirigent: Bent Hansen 

 

Pkt 2 :Formalia godkendt. 

 

 

Pkt 3: Formandens beretning 

 

Kommentarer til formandens beretning: 

 

KV 21:  

Jesper : møderække med politikere en del af en ny strategi. En del politikere ved ikke så 

meget om folkeskolen . 

Hvis økonomien skal med, skal vi et andet sted hen : borgmester og økonomiudvalg. 

René: vi vil gerne mobilisere forældrene også i forhold til kommunens budget. 

Medlem: politikere vil gerne sige, at de hører , vi skal dog også se handling bag. 

 

A20:  

Jesper: arbejdsgruppe om Skoleplansarbejdet. Der skal nytænkning til, handler om de 

økonomiske prioriteringer på skolen . Det skal laves sammen ! Dertil  er der et stykke vej 

endnu. 

 

Medlem: ros til kredsen for at tage fat i politikerne. Vi skal have økonomisk rammestabilitet. 

En længere budgetøkonomisk horisont på skolerne. 

 

FAGMED og FH: FH : René: vi skal løfte velfærdsdiskussionen i fællesskab. Kaffemøde 

med borgmester var en succes.Han lytter. Indsatsen for de unge starter før de bliver unge! 

Rekruttering drøftes også. 

 

Foreningens arbejde: 

Medlem : Hvordan ser medlems andelen ud? Den er over 90 procent. Vi har et fagligt kontor 

i byen i modsætning til de andre organisationer. 

 

Medlem: arbejdes der på at få en lokal kandidat i Hovedstyrelsen ? ( Sydjylland). 

Kræfter arbejder på et politisk valg.Vi ønsker en lokal repræsentant. 

 



Et medlem gav udtryk for, at der savnes en repræsentant for bhklledere  i Hovedstyrelsen. 

 

Til TR:  

Jesper: arbejdet som TR fylder mere og mere. Vi skal kæmpe for mere tid til TR gruppen. 

 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

 

 

Pkt 4:Regnskaber 

 

Regnskab godkendt 

 

Pkt 5 : indkomne forslag  

 

At ændre antal af kredstyrelsens medlemmer, og fra 2 til 1 næstformand. 

 

René: medlemstallet falder, derfor skærer vi ned. Motivation for 1 næstformand, kan give 

mere frikøb til de andre kredsmedlemmer, selvom der skæres ned. 

 

Ændringer godkendt. 

 

Pkt 6. 

Godkendt. Kørsel efter statens takster. 

 

Pkt 7 Budget  Fastsættelse af kontingent  

 

Medlem: hvor mange bruger i grunden lærerkalenderen ?  

Vi spørger ud til TR  i forvejen . I år har vi ramt et godt niveau, intet større restparti. 

 

Budget godkendt. 

 

Pkt 8 Valg til kredsstyrelsen 

 

Forslag til valgprocedure. 

 

Godkendt. 

 

Valgt: 

 

Formand :Jesper S. Rasmussen 

 

Næstformand René S. Olsen 

 

 Begge er kongresdelegerede 

 

Kasserer: Bjørn Jensen 

 



Kredsstyrelsen, opstillede kandidater : 

 

Marianne H. Kanstrup  - valgt 

 

Anna-Pia Højlund  -  valgt 

 

Lone Hammer  - valgt 

 

Sebastian Christensen  

 

 

Suppleanter til kongres:  1.  Marianne H. Kanstrup  2.  Lone Hammer  

 

 

Suppleanter til kredsstyrelsen :  

 1: Sebastian Christensen , 2: Lone Andersen , 3: Helle Boye- Hansen 

 

Suppleant for kasserer: Ruth v. Qualen 

 

Valg af 2 kritiske revisorer : Karen B. Jessen og Ruth v.Qualen 

 

2 revisor suppleanter :1. Lars Petersen 2. Bent Hansen,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


